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Agendapunt schepen Huts: communicatie   

- Wat deed communicatie het laatste jaar? 

Start nieuwe website, met nieuwe communicatielijnen (weg met ‘Tienen tintelende stad’) 

Huisstijlproject; dat stelselmatig ‘Tienen tintelende stad’ vervangt 

We moeten naar een veel uniformere communicatie 

Het communicatieteam werd uitgebreid met 2 leden  

Onderzoek naar: welke communicatie gaat de deur uit? 

Is deze communicatie nuttig? 

Alles in vraag stellen 

Vaststelling: enorme stijging van lezen van communicatie op soc.media. (advertenties scoren er goed; 

worden goed gelezen en gedeeld) 

Gedrukt stadsmagazine scoort ook goed (4 edities is goed en wordt gelezen) 

Doel: inzetten op campagnes als een groot geheel, met volgende thema’s: 

- Tienen feest 

- Kweikersdag 

- ART 

- Eindejaarsdagen 

Dit werkt beter met gerichtere deadlines voor personeel en komt tijdig naar buiten voor het beoogde 

doelpubliek 

Digitaal infobord : 20% info vd stad (is een contract met een externe firma) – 80% reclame 



overweging : overgang naar ‘eigen’ borden : voordeel : je kan de info zelf sturen;  

                       nadeel : heel hoge kost 

keuze: één (max twee) eigen bord(en) op de markt dat(die) de stad zelf beheert (100% eigen info) 

de andere borden blijven (nieuwe aanbesteding met hoop op behoud van 20%) 

Conclusie: nu wordt er via heel veel verschillende kanalen gecommuniceerd; bewonersbrieven, 

persberichten, nieuwsbrieven, berichten op sociale media 

Enkel bij  soc. media is afleidbaar hoeveel lezers er waren 

Doel: integratie op de nieuwe website (eind 2023) 

die is momenteel onduidelijk 

de nieuwe telefonie zal functioneel zijn, zomer 2022 ( 1 centraal nummer; makkelijker voor de 

buitenstaander; interne dispatching moet de vraag vd burger intern toewijzen 

raadslid Defau heeft 2 vragen; waarvan antwoord bezorgd wordt door de schepen 

 

Agendapunt schepen Poffé: citymanager: 

Citymanager verontschuldigd wegens ziekte. Heeft beloofd volgende commissie (van juni) 

 

Agendapunt schepen Poffé: Junikermis 2022: 

Gezien er geen carnavalkermis was  in voorjaar 2022; is er vraag van de foorkramers naar compensatie 

Voorstel: geen standgeld in juni vragen 

Maar, niet alle foorkramers staan op beide kermissen (carnaval en juni)  

Bijgevolg voorstel van tegemoetkoming aangepast :  

50 % afslag op standgeld juni (zomerkermis) 2022 (+ 11.500€ ) en voorjaar (karnavalkermis) 2023 

(+7.000€ 

*Nieuwe schikking van de kermis: rekening houdend met de diagonale indeling  

(zal ook terug toegepast worden voor de dinsdagmarkt) 

Kermisoppervlakte wordt ingedeeld in 4 vlakken 

 

Agendapunt schepen Poffé: Grote Markt: 

*Opmerking auto-, fiets- en stepverkeer kant wit paard – terrassen: gevaarlijke toestanden 

probleem het geheel vd markt is een woonerfgebied 

 

*Luifels worden eerstdaags geplaatst 

Praktisch probleem van Bar Rolin en erker van zijn buur Van Grootloon 

Probleem ook bij Grand-mère: blindegeleidepad komt wat ongelukkig uit 

In zo’n bouwtechnische problematieken is het zoeken naar compromissen 

 

Agendapunt schepen Poffé: herfstoutletbeurs (23/10): 

Rekening houdend met de gegevens/opm van de lenteoutletbeurs. 

 

Agendapunt schepen Poffé: zomerbraderie (25/06): 

Tot nog toe: 33 ingeschreven handelszaken 

 



Varia/vragenronde:   

Economie: de bedrijven in Tienen doen het goed (niet te veel coronaschade) 

Historische band met voedingsindustrie: TSuiker, Citrique en Ses 

Citric (nieuwe fermentatiehal) – heet voortaan Citribel 

De uitbreiding van SES is op de campus van de Foodport gebeurd,  

waar ook Jodoco en Marma gekomen zijn en waar Paleo gaat bouwen 

 

Tiense watervelden: toekomstig groots project (Goetsenhoven) 

Vraag vd Wouw: werden die betrokken bij ontwerp 

Blijkbaar is standpunt vd voorzitter niet gedragen door de ganse vliegclub 

Officieel: is iedereen voorlopig afwachtend tot verdere concretisering 

 

FFH: Foodport: profilering rond voeding – samenwerking met POM en KUL (bouwde intussen zelf helaas 2 

biogenerators) 

Foodport zit nu intussen wel vol 

Campus/wetenschapspark Jodoco, Marma, Paleo (nam optie op de laatste 4 are) 

Besluit:  nood aan bijkomende opp. aan industrieterrein 

 Vooral in het licht van lokale tewerkstelling van voornamelijk laag geschoolden 

 Bestaande terreinen zijn momenteel voor 84% bezet (sommige bedrijven hebben nog 

reservegrond) 

Idee: spooraansluiting (ontsluiting) van TS om  vrachtwagens van de weg te halen 

Er is regelmatig een economisch overleg tussen de stad en de belangrijkste bedrijven. 

Moet niet meer zoeken naar start ups maar naar scale-ups 

Eén van de topics was om startups naar Tienen te halen (er was bvb ruimte hiervoor bij Bosch) maar 

ondertussen weten we dat we beter kunnen uitkijken scale ups   

Is er info over de nog bruikbare ruimte voor economie: grond/gebouw? 

Schepen Poffé vraagt info op 

Is belangrijk in functie van het nog nieuw te ontwikkelen industriegebied 

 

Maand vd markt liep tot 30 april:  

opm.:  zou in de toekomst beter beperkt worden tot 1 week 

ondersteuning en promotie gebeurde door provincie Vlaams-Brabant 

Na rondvraag over mogelijke andere variapunten wordt de vergadering besloten om 20u30 
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